



ARCTIC ARMOR SUPER MESH ULTRALIGHT SOLID SAFETY COVERS 20-YEAR WARRANTY - TWO YEARS FULL

Arctic Armor warrants to the original purchaser for two years full, twenty years total on a pro-rata basis. The customer shall pay the list price at the date of claim, less 1/240 of the price for each full month remaining in the warranty period, provided cover has been properly installed and shows no signs of abuse.

Year 1	0%	Year 8	40%	Year 15	75%
Year 2	0%	Year 9	45%	Year 16	80%
Year 3	15%	Year 10	50%	Year 17	85%
Year 4	20%	Year 11	55%	Year 18	90%
Year 5	25%	Year 12	60%	Year 19	95%
Year 6	30%	Year 13	65%	Year 20	100%
Year 7	35%	Year 14	70%		

If Arctic Armor determines that the cover must be returned, it must be returned freight prepaid by homeowner with hardware removed, dry and clean. Proof of purchase indicating date and retailer must be included.

Arctic Armor shall NOT BE held responsible for installation, labor, service, and freight.

Warranty will not be honored if water level was more than 18" below the coping, or cover has been abused or improperly installed. If a standard or rectangular cover is used on any pool other than for which it was designed, warranty will not be honored.

This warranty gives you specific rights, of which you may have other rights which vary from state to state.

All warranty claims should be handled directly with:

Arctic Armor
1745 Wallace Ave,
St. Charles, IL 60174
1-800-759-0977

All warranty repairs must be received no later than July 15th.

Warning! To avoid the risk of drowning, stay off top of cover.

This card must be returned for any warranty claims to be honored.

Size Pool: _____ Cover Size: _____ Date Installed: _____

Name: _____ E-mail: _____

Address 1: _____

Address 2: _____

Purchased from: _____

Seller's address: _____

Warning! To avoid the risk of drowning, stay off top of cover.



WARNING!

**AVOID DROWNING RISK
OBJECTS CANNOT BE SEEN UNDER
COVER! STAY OFF COVER! REMOVE
COVER COMPLETELY BEFORE USE.
ALWAYS SUPERVISE CHILDREN.**

RETURN ADDRESS

PLACE
POSTAGE
HERE

**ARCTIC ARMOR 20-YEAR
SAFETY COVER WARRANTY**

1745 Wallace Ave., Suite B
St. Charles, IL 60174



COUVRE PISCINE SÉCURITAIRE SOLIDE DE ULTRA LIGHT ARCTIC ARMOR GARANTIE DE 20 ANS - GARANTIE COMPLÈTE 2 ANS

Arctic Armor offre une garantie complète de 2 ans à l'acheteur original et une garantie totale de 20 ans au prorata de 1/240 sur le prix de liste actuel pour remplacer ou réparer tout élément du couvre piscine qui présenterait un défaut de fabrication ou de finition. À la seule condition que le couvre piscine ait été correctement installé et qu'il ne montre aucun signe de mauvais traitement..

Year 1	0%	Year 8	40%	Year 15	75%
Year 2	0%	Year 9	45%	Year 16	80%
Year 3	15%	Year 10	50%	Year 17	85%
Year 4	20%	Year 11	55%	Year 18	90%
Year 5	25%	Year 12	60%	Year 19	95%
Year 6	30%	Year 13	65%	Year 20	100%
Year 7	35%	Year 14	70%		

Le couvre piscine doit être retourné propre, sec, sans quincaillerie et accompagné de la preuve d'achat indiquant la date d'achat et le nom du vendeur. Les FRAIS DE MANUTENTION DOIVENT ÊTRE PAYÉS D'AVANCE.

Arctic Armor N'EST PAS responsable de l'installation, de la main-d'œuvre, du service et du transport.

La garantie n'est pas respectée si la distance entre la surface de l'eau et la margelle est de plus de 45,7 cm; si le couvre piscine a subi un mauvais traitement; s'il a été mal installé ou si un couvre piscine de format standard ou rectangulaire est utilisé sur un modèle de piscine autre que celui pour lequel il a été conçu.

La présente garantie vous confère des droits spécifiques, lesquels peuvent varier d'une province ou d'un État à l'autre.

Toute réclamation de garantie doit être gérée directement par :

Arctic Armor
1745 Wallace Ave,
St. Charles, IL 60174
1-800-759-0977

Toute réclamation de garantie concernant une réparation doit être reçue, au plus tard, le 15 juillet.

Avertissement! D'interdiction de marcher sur le couvre piscine afin d'éviter un risque de noyade.

Cette carte doit retournée pour que la garantie soit respectée

Dimensions de la piscine: _____ Dimensions du couvre: _____ Date d'Installation: _____

Nom: _____ Courriel: _____

Adresse 1: _____

Adresse 2: _____

Nom du vendeur: _____

Adresse du vendeur: _____

Avertissement! D'interdiction de marcher sur le couvre piscine afin d'éviter un risque de noyade.



AVERTISSEMENT!

ÉVITER LE RISQUE DE NOYADE
NE LAISSER AUCUN OBJET SOUS LE COUVRE
PISCINE! NE PAS MARCHER SUR LE COUVRE
PISCINE! RETIRER COMPLÈTEMENT LE
COUVRE PISCINE AVANT L'UTILISATION.
NE JAMAIS LAISSER D'ENFANTS SANS
SURVEILLANCE.

Adresse de l'expéditeur

Apposer le
timbre ici

**ARCTIC ARMOR 20-YEAR
SAFETY COVER WARRANTY**

1745 Wallace Ave., Suite B
St. Charles, IL 60174